
УНИВЕРЗИТЕТ У НИШУ  

МАШИНСКИ ФАКУЛТЕТ  

Број: 612-743-1/2009  

Датум 24. 09. 2009. година  

  

  

  

З А П И С Н И К  
са XXIV  седнице Наставно научног већа  

Машинског факултета Универзитета у Нишу 

 

       XXIV седница Наставно научног већа Машинског факултета Универзитета у 

Нишу, одржана је 24.09.2009. године у конференцијској сали на шестом спрату Факултета 

са почетком у 10:30 часова. Седницoм је председавао и њеним радом руководио декан 

проф. др Миодраг Манић, који је констатовао да постоји кворум за пуноважно одлучивање 

по свим тачкама дневног реда. 

 Седници Наставно научног већа присустовали су, поред чланова Већа, и: 

представници Студентског парламента и Татјана Влаховић, шеф Одсека за наставу и 

студентска питања. 

  

  Председавајући проф. др Миодраг Манић предложиo је следећи: 

 

Д н е в н и  р е д 

1. Усвајање Записника са XXIII седнице Наставно-научног већа Факултета, одржане 

01.09.2009. године; 

2. Усклађивање наставног плана и програма из школске 2004/2005. године; 

3. Доношење одлуке о ужим научним областима и прерасподели предмета на уже 

научне области; 

4. Доношење одлуке о условима уписа за школску 2009/2010. годину на Машинском 

факултету у Нишу; 

5. Доношење одлуке о продужењу апсолвентског стажа за школску 2009/2010. годину 

на Машинском факултету у Нишу; 

6. Разматрање захтева за давање одобрења за радно ангажовање наставника на другој 

високошколској установи; 

7. Текућа питања. 

 

 

ТАЧКА ЈЕДАН 

      Након дискусије у којој су учествовали: др Драгољуб Живковић, ред. проф., др 

Катица Хедрих, ред. проф. и др Миодраг Манић, ред. проф., једногласно је усвојен текст 

Записника са XXIII седнице Наставно-научног већа одржане 01.09.2009. године уз 

достављену писмену исправку др Драгољуба Живковића, ред. проф. а која се односи на  

другу тачку дневног реда, члан 25. став 5. који треба да гласи: ''Најпре се одлучује о 



поднетим предлозима за измену и допуну предложеног дневног реда и то оним редом 

којим су поднети, а затим се одлучује о предлогу у целини''. 

 

ТАЧКА ДВА 

       Председавајући др Миодраг Манић, ред. проф. упознао је чланове Наставно-

научног већа са старим и новим наставним планом и програмом. 

 Како дискусија није било, Наставно научно веће је већином гласова (са 1 гласом 

против) усвојило предлоге: Катедре за мехатронику и управљање и Катедре за машинске 

конструкције, развој и инжењеринг, за усклађивање наставног плана, као и да ће 

усклађивање наставног плана вршити продекан за наставу заједно са наставницима и 

шефовима катедри. 

  

ТАЧКА ТРИ 

 

Образложење ове тачке дневног реда дао је декан др Миодраг Манић, ред. проф. и 

истакао да је у материјалу за седницу Већа приказан: списак ужих научних области на 

Машинском факултету, списак одређених предмета којим научним областима припадају, 

списак наставника као и списак предмета на којима су ангажовани наставници са непуним 

радним временом на Факултету.  

Након тога, Веће је већином гласова (са 1 гласом против) и без дискусије усвојило 

Одлуку о утврђивању ужих научних области и прерасподели предмета који припадају 

ужим научним областима на Машинском факултету у Нишу, које су исказане у табели. 

Одлука ће бити прослеђена Министарству просвете Републике Србије. 

 

 ТАЧКА ЧЕТИРИ  

 

       Након уводне речи декана др Миодрага Манића, ред. проф. и продекана за наставу 

др Миће Вукића, доцента о условима уписа и дискусије у којој су учествовали: др Ненад Т. 

Павловић, ванр. проф., др Властимир Николић, ред. проф., Мирко Стојиљковић, асистент, 

др Катица Хедрих, ред. проф., др Мића Вукић, доцент, Татјана Влаховић, маш. инж. и 

представници студената, једногласно је прихваћена Одлука о условима уписа у наредну 

школску 2009/2010. годину.  

 

 

 

ТАЧКА ПЕТ 

 

 Након образложења декана др Миодрага Манића, ред. проф. поводом ове тачке 

дневног реда и додатних информација од стране: продекана за наставу др Миће Вукића, 

доцента, и шефа Одсека за наставу и студентска питања Татјане Влаховић, маш. инж., 

једногласно је усвојена Одлука о продужењу апсолвентског стажа за школску 2009/2010. 

годину на Машинском факултету у Нишу. 

 

 



 

ТАЧКА ШЕСТ 

У уводној речи председник Већа, др Миодраг Манић, ред. проф., упознао је чланове 

Већа са захтевом Високе железничке школе струковних студија из Београда. Након 

допуне: др Душана Милованчевића, ред. проф. и др Властимира Николића, ред. проф., 

Наставно научно веће једногласно је дало сагласност за радно ангажовање редовном 

професору др Душану Милованчевићу у школској 2009/2010. години за извођење наставе 

из предмета ''Математика'' на I години са фондом часова 3+3, на Високој железничкој 

школи струковних студија у Београду.  

 

 

ТЕКУЋА ПИТАЊА 

 Под текућим питањима у дискусији су учествовали: др Властимир Николић, ред. 

проф., мр Милан Здравковић, асистент, др Војислав Стоиљковић, ред. проф., др Жарко 

Ћојбашић, ванр. проф. и др Миомир Јовановић, ред. проф.  

  

 XXIII седница  Наставно-научног већа је завршена у 11:30 часова.  

  

ЗАПИСНИЧАР 
Душанка Николић, грађ.инж.    

                                                      

НАСТАВНО НАУЧНО ВЕЋЕ 

    ПРЕДСЕДНИК 

 

 

 

               Проф. др Миодраг Манић 

 

 

 

 

 

 

 

 


